
Anteckningar 2024-10-24 kl. 18.00-20.23  

Plats: Näshults Bygdegård 

Närvarande: Thomas Thylen, Thor-Erik Rydén, Richard Johansson, Kjell Sandahl, Martin 
Classon, Tove, P-O Högstedht, 

Thomas redogjorde för vad Hultanäs ville ha och det är rastplatsen vid Petersplatsen. Näshult 
vill ha lusthuset vid badplatsen. Richard informerade om vad Skirö vill ha en badbrygga vid 
badplatsen. Kjell tog upp vad Nye vill ha vandringsleden vid skolan. Thor-Erik redogjorde hur 
Stenberga har ställt sig till sitt förslag om aktivitetspark, men det är så mycket pengar i det 
projektet så de orkar inte dra det i land.  

Tove presenterade hur röstningen har utfallit.  

Näshult: Attraktivare miljö vid Serapssjön, var det enda som var aktuellt för föreningen, de 
kommer att genomföra investering i vilket fall som helst, men det vore ju bra med att få ett 
startbidrag till projektet, övrig finansiering är redan löst. Får 57 000,- 

Skirö: flotten kan strida mot detaljplanen så det finns några hinder med detta projekt. Men de 
ska kolla om de kan få bygglov. Så skulle de inte få till flotten så kan det li aktuellt med 
frisbeegolfbana. Får 45 000,- 

Hultanäs: Grill och rastplats är det som befolkningen vill ha och de får 40 000,- 

Stenberg: Aktivitetsplans får 57 000,- 

Nye: Motionsslinga gynnar många ungdomar både under skoltiden och på fritiden, får 50 000,- 

 

Anneli Thylen 
Sekreterare 

 

 

 

 


